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      Аннотация

    
        
          Данная работа посвящена изучению особенностей международной экономической интеграции, в частности ШОС. В работе рассматривается взаимодействие РФ и ШОС, в том числе, сотрудничество в торгово-экономической сфере и в сфере безопасности. Кроме того, итоги взаимодействия в рамках интеграционной группировки ШОС, а также проблемы и перспективы развития сотрудничества в ШОС. Задачи, которые решались в ходе исследования: 1.	Обозначить важность интеграционных процессов в современных международных отношениях; 2.	Выявить исторические предпосылки формирования интеграционной группировки ШОС, ее цели и задачи; 3.	Рассмотреть самые важные сферы взаимодействия Российской Федерация со странами, входящими в ШОС; 4.	Провести анализ результатов деятельности России в рамках ШОС. В результате была проанализирована деятельность интеграционной группировки ШОС, в результате чего можно сделать вывод, что на протяжении всего времени функционирования организация устойчиво развивались во следующих сферах: торгово-экономическое, гуманитарное, энергетическое, сотрудничество в области культуры и в сфере безопасности. Однако стоит упомянуть, что ШОС также имеет ряд проблем для успешного функционирования.
        

        
          The given work is devoted to the study of the features of international economic integration, in particular the SCO. The paper examines the interaction of the Russian Federation and the SCO, including cooperation in the trade and economic sphere and in the security sphere. In addition, the results of interaction within the SCO integration grouping, as well as problems and prospects for developing cooperation in the SCO. The research set the following goals: 1.	Identify the importance of integration processes in modern international relations; 2.	Identify the historical background for the formation of the SCO integration grouping, its goals and objectives; 3.	Consider the most important areas of interaction between the Russian Federation and the SCO countries; 4.	To analyze the results of Russia's activity in the SCO framework. As a result, the activities of the SCO integration group were analyzed, as a result of which it can be concluded that throughout the entire period of its operation, the organization has steadily developed in the following areas: trade and economic, humanitarian, energy, cultural and security cooperation. However, it is worth mentioning that the SCO also has a number of problems for its successful functioning.
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